
Proč
s tovornjaki

Stanujem ob Celovški cesti in že dlje časa
spremljam ter opazujem promet na tej naši
magistrali. Res je, da promet narašča in da že
presega zmogljivosti živcev stanovalcev, saj se
odvija dan in noč neprekinjeno, zlasti pa se
okrepi okoli 14. do 15. ure in ob petkih, sobo-
tah in nedeljah.

Promet narašča in tu se ne da kaj več na-
rediti. Nekaj pa bi se le dalo: zaostriti pro-
metne predpise in s tem uvesti več reda na
cesto.

Celovška cesta je menda zaprta za tovorni
promet. Morala bi biti zaprta, vendar se tega
še posebno zadnje čase ne drži večina tovor-
nih vozil. Niso to službena ali pa dostavna
vozila, to so tovornjaki, ki se jim ne da pe-
ljati naokrog in katerih sedaj nihče ne ustav-
lja. Vozijo brez skrbi in s tem povzročajo ne-
znosno stanje na že tako preobremenjeni cesti.

Zelel bi malo več kontrole prometnih or-
ganov in več odločnosti kar zadeva promet!

Drago Selan


